
Referat bestyrelsesmøde 26. september kl. 19.00 

 

 

Pkt. 1.  Godkendelse af referat:  

Bestyrelsesmøde 19.juni 2024 – referat godkendt                                                                                                                                                 

                                                                                                                                  

Pkt. 2.  Indgået post:  

DIF: Nyhedsbrevet Idrætsliv september.  

DOF: Ny Find vej i-side live. Flere mail. Nyhedsbrev: Forbundsnyt. Juli, September 2024.  

Nyhedsbrev: Løb og Stævner. August-September, Sept. 2024. Nyhedsbrev: Uddannelse. August, September 

2024. Nyhedsbrev: Ny Find Vej i-side  Juni, August. Ansøgningsfrist Skovpuljen 1/9-24.  

KUM er tilbage. Orientering om reglementsrevision 2025.  

Nordkreds: KredsUngdomsMatch 2024. Der afholdes klubledermøde 5. november. 

Nordkredsens Venners Vinterlang. Svar fra OK Vendelboerne  

NOU:                                                                         

Thisted kommune: Sommerhilsen fra Thisted Fritid. Open Call pulje –Sundhedsugen i Thy-uge 41.  

Børns bevægelsesglæde – Gratis kursus 10.9. i Thy Hallen. Information om regelændringer og ansøgning 

om lokaletilskud.  

Folkeskolernes Idrætsforum: Program Idrætsdag 5.9. for 7. årgang.  

Rasmus Skovhede Hviid Lyngby OK: O-løb Stenbjerg Plantage 28/9.Videres . Kristian 

Invitationer: Mails O-ringen Smålandskusten 21.-27. juli. Bornholm Höst-Open 25.-27. oktober 2024. 

Orienteering Events in Canarias. City Race 5.-6. Okt. O-meeting 26.-31.12. O-ringen: Vi ses i Jönköping 

                                                         

 

Pkt. 3.  Meddelelse fra udvalgene: 

Bladudvalget/PR: 

Efterlyser idder til næste blads indhold – udkommer i februar 2025 

Opslagene på Facebook virker. DOF holder øje med det, vi ligger omkring en 15 plads ud af ca 50 

klubber, mht. synlighed. 

 

Træningsudvalget: 

Ikke noget nyt. 

 

Ungdom og uddannelsesudvalget: 

Ikke noget nyt fra ungdomsudvalget. Tirsdagstræningen fungerer fint, til sidste træning var der 12 deltagere, 

og der var endda 4 som plejer at komme der ikke kunne deltage. Tidspunktet er indtil videre rykket frem til 

kl. 17.30. 

 

Kassereren: 

Økonomien er OK. Vi har fået 1536 kr. i medlemstilskud fra Thisted Kommune. 

En person er udmeldt af klubben siden sidste møde. 

 

Pkt. 4.  Klitløb 11. august:  

Klitløbet gav et overskud på 2379 kr. – heraf var de 905 kr. fra kiosken. 

Der var 82 deltagere til løbet, heraf 29 på de to længste baner, så det må siges at være 

tilfredsstillende. Deltagerne gav udtryk for tilfredshed med løbet. Det fungerede fint med 2 

forskellige starter. 
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Pkt. 5.  Familie-orientering 31. august og Idrætsdag 7.klasser 5. sept:  

Familieorientering – det var en rigtig god dag, solen skinnede, og der var gang i bålet til snobrød. Der var 

over 40 deltager i alt (inkl medlemmer fra Nordvest OK). Det er vi godt tilfreds med. 

Idrætsdag for 7. klasser – Det var en fin dag, og vejret var med os. Jens Lautrup var med som stand in for 

Ole. Vi havde 4 klasser fra forskellige skoler i Thisted Kommeune igennem vores aktivitet. Herman havde 

opdateret Lerpytter kortet. 

    

Pkt. 6.  Fusion klubtøj fra Sportigan:  

Sportigan og Nordvest OK giver samme tilbud som i 2022, dvs. du kan få en jubilæums T-shirt for 100 kr.. 

Tilbudet er sendt til medlemmerne og gælder til 31.10.24.                                                                 

 

Pkt. 7.  Materiel i depotet i Vandet:  

Der er kommet et forslag om, at flytte alt vores materiel til depotet i Vandet. Flere medlemmer syntes det er 

lidt svært at få Emit stængerne både op og ned i Leifs garage pga. meget lidt plads. Det er også besværligt at 

få klubkassen ud og ind af garagen.Vi undersøger om der kan sættes en nøgleboks op ved depotet, så alle 

har nem adgang. Derefter beslutter vi os for, om det skal flyttes. Jane foreslår, at vi under alle 

omstændigheder flytter Emit-stængerne med aftagelig enhed til depotet i Vandet, da de næsten kun bruges 

til KM-løb.                                    

 

Pkt. 8.  O-løb for Klitmøller Friskole 4. nov. Eller 5, nov.:  

Vi har fået en forespørgsel fra Klitmøller Friskole, om afholdelse af et løb en af de ovennævnte datoer, for 

alle skolens elever. Jane har svaret, at sporten drejer sig om, at finde vej rundt i skoven ved hjælp af kort, så 

det egner sig mest for eleverne fra 10 til 12 år, og at vi tager 1500 kr for et arrangement. Det mest egnede 

sted vil være Vilsbøl Plantage ved skovlegepladsen. Vi afventer svar på om de stadig er interesserede, for så 

skal vi nok finde nogen der kan stå for afholdelse af løbet. 

 

Pkt. 9.   Klubfest: 

Vores forslag til evt. dato til afholdelse af klubfesten er lørdag den 23. november 2024. 

Vi spørger Lene Thorup og Jens Lautrup, om de vil arrangere. Arranggørerne bestemmer hvor festen skal 

holdes. Kristian Edsen laver et o-løb på dagen. 

 

Pkt. 10. Realdania forærer mindst 150 små fælleshuse og åbne træpavilloner væk: 

Vi snakkede lidt, og kom frem til at det nok ikke var noget for vores klub. Vi kan ikke bare stille en hytte op 

i en af vores skønne plantager. Det vil kræve tilladelse, og efterfølgende opsyn og vedligehold.  

 

Pkt.11. Åbne løb:2025:  

Nordjysk Stafet 29.5. v. Nordvest Skovkarle. 

2026: Nordjysk Dag 25.10. 

             

Pkt. 12. Næste møde:   

Onsdag den 27/11 kl. 19 hos Henrik. 

 

Pkt. 12.  Evt:   

Der er kommet et forslag om afholdelse af en klubaften – med emner som nyt fra Condes, 

Naturnationalparken, og tirsdagstræning. Vi syntes det er en god ide, og finde en aften i uge 44 eller 45. 

Lone sørger for at leje et lokale i Thy Hallen, og der laves et program, som sendes rundt til medlemmerne, 

og sættes på hjemmesiden. 

Der kom også et forslag om, at deltage i børnekulturnatten – vi overvejer dette. 


